

Bestyrelsesmøde den 17/11 hos Jette.

Fremmødte ; Kasper Antonsen, Ken Mejland, Susanne H, Susanne Orth. og undertegnede.

Referant: Jette Krouel

1. Jette har været til formandsmøde 23/10 25 og der blev der talt om hvordan det går i de forskellige afdelinger. Og jeg informerede om at i vores afd.3 sker der mange ting for få styrket det sociale i vores blokke og lave aktiviteter. Og der skal udarbejdes en forretningsorden til vores afdelingsmøder i september måned. Og der blev vist en statistik over hvor mange der får set Søbo-nyt og det er positivt at den digitale udgave bliver læst af generelt flere.
2. Vi fik vi talt om mulige løsninger for at udvide med p-pladser på vores område. Der er kommet forslag fra Karsten Bjerre Gjerlevsen og som indbefatter at nedlægge lidt af vores grønne områder for at få mest udbytte. Og samtidig ved vi ikke ved p-pladserne ved nr. 13 forbliver vores da, det er kommunen der ejer pladerne (vi lejer dem) har solgt Vej & Park der skal bygges nye lejligheder. Og der blive lavet græsarmering, som er den billigste løsning, hvor det er muligt.
3. Susanne Orth har bestilt nye opslagstavler til opgangene.
4. Vores miljø kasse skab bliver snart udskiftet med en bedre løsning så det bliver nemmere at skifte miljøkasserne ud.
5. Jette vil skrive til Vej & Park om vi kan få et skilt op med "Legene børn" på vejen bag blokkene. Der bliver ofte kørt for stærkt og der er børn fra børnehaven og besøg af børn udefra.
6. Vores borde/bænke sæt bliver udskiftet med brædder af brugt plastisk, dette vil Ken Meyland hjælpe Jan med. Denne løsning valgt for at spare miljøet og det er en billigere løsning.
7. Der har været en 2.runde gennemgang af arbejdet med de nye døre og der er udbedret fejl og mangler, dog mangler der i skrivende stund stadig lidt før det kan blive godkendt af Søbo.

8.Vi har fået indkøbt flag til vores flagstænger og Ken vil kontakte Jan mhp. at få langt stængerne ned for rengøring og nye snore.

9.Vi har talt om omskrivning af vores ordensregler ved husdyr. Dette skal vedtages på afdelingsmøde i september.

10. Vedrørende vores nye trappevaske firma der nu kommer regelmæssigt, er vi blevet enige om lige at holde lidt øje med udførelsen af dette for der har været "hellige dage" efter rengøring.

11. På grund af høj fart på frihed alle` har vi haft kontaktet færdselspolitiet.

12. Vi har talt om at få gang i lidt samarbejde med de andre af Søbos afd. der ligger lige her omkring os. Det er afd. 10, 11, 12 og 38.

13. Vi får blomster krukker (plantesten) så vi kan få pyntet lidt på området.

14. Vi vil have lavet en skabelon til nyhedsbrevet som skal udkomme hvert kvartal. Susanne H vil være behjælpelig med det.

Evt.

Vi har drøftet nabohjælp og Susanne H. melder tilbage.

Og gæsteværelset var udlejet 32 gange siden sidste møde og der er blevet malet.

De næste 2 møder er planlagt til den.

29/1 2026 kl.19 hos Susanne H.

23/3 2026 kl19 hos Susanne O.

Bestyrelsesmødet afholdt i god ro og orden, Jette Krouel

